
شیوع کرونا در اردوی لیگ برتری ها به صدرنشین هم رسید

پاسخ باشگاه به اعتراض بازیکنان؛ پول نداشتیم تست نگرفتیم

پزشک تیم: الان هم اجباری به انجام تست نداریم!

نوبت پرسپولیس

از زمانی که احمد ســـعادتمند به عنوان مدیرعامل 

باشگاه استقلال انتخاب شده این باشگاه از لحاظ 

اقتصادی تا حتی قدرت گرفته تا جایی که به ادعای 

یکی از معاونان اســـتقلال امـــروز مدیرعامل این 

باشـــگاه دیگر دغدغه مسائل مالی را نداشته و به 

سایر موضوعات مهم دیگر ازجمله امور زیرساختی 

و لجستیکی رسیدگی می کند.

هرچند تا همین چند هفته پیش استقلالی ها که 

با مشکلات عدیده مالی دست وپنجه نرم می کردند 

به واسطه برخی مشکلاتی که بین کارگزاری قبلی 

و جدید این تیم به وجود آمده کارشـــان به دادگاه 

هم کشیده و سعادتمند مدیرعامل این باشگاه که 

حکم جلبش نیز صادر شـــده بود برای ادای برخی 

توضیحات راهی دادسرا شد.

با این حال و بعد از دادگاهی شـــدن ســـعادتمند 

به خاطر نادیده گرفتن حقوق کارگزار قبلی و امضا 

با کارگزار جدید درنهایت و با پادرمیانی مســـئولان 

ارشد وزارت ورزش در آن زمان این مشکل به صورت 

مقطعی حل شد و نماینده کارگزار سابق استقلال 

یعنـــی آریابرتر به منظور مذاکره با مســـئولان این 

باشـــگاه برای پرداخت مطالبات قبلی و همچنین 

برخـــی ضرر و زیان ها جلســـه ای را برگـــزار کرد تا 

درنهایت این پرونده ختم به خیر شـــود و مدیرعامل 

شرکت آریابرتر هم اعلام کرد با توجه به تلاش های 

زیادی که این کارگزاری در مدت یک ســـال از هر 

لحاظ برای باشـــگاه استقلال انجام داده و تمایل 

باشگاه جهت همکاری با کارگزار جدید، برای آرامش 

هواداران استقلال و با تلاش وزارت ورزش و جوانان 

و برخی اعضای هیات مدیره استقلال، تصمیم به 

اقاله قرارداد گرفته شد که مقدمات و اسناد و مدارک 

تسویه حساب های مالی انجام خواهد شد.

حـــالا و بـــر همین اســـاس و طبق شـــنیده های 

»فرهیختـــگان« اقدامات لازم بـــرای اقاله قرارداد 

انجام شـــده و امور مربوط به بازپس گیری شکایت 

آریابرتر از استقلال در مراجع قضایی نیز سپری شده 

تا قائله این پرونده درنهایت خاتمه پیدا کرده و جنگ 

بین کارگزاران سابق و جدید استقلال نیز تمام شود.

 تالار افتخارات استقلال کجاست؟

در راســـتای اقدامات اقتصادی اســـتقلالی ها این 

باشگاه در تلاش است به زودی تالار افتخارات و موزه 

خود را با سیاست های مبتنی بر درآمدزایی راه اندازی 

کند. بر همین اساس سعادتمند در آخرین گزارش 

ماهانه خود که در کانال استقلال به هواداران ارائه 

داد صحبت از تاسیس موزه این باشگاه به میان آورد 

و گفته بود یکی از موضوعاتی که به تصویب رســـید 

و پیش نویس آن تهیه شـــده و تفاهمنامه اش امضا 

می شـــود، بحث راه اندازی قطعی موزه استقلال در 

یکی از بهترین نقاط شهر تهران است تا مراسم زیادی 

در آنجا برگزار شود.

این درحالی است که طبق شنیده های »فرهیختگان« 

این موزه قرار است به صورت موقت و برای سه سال در 

طبقه شـــانزدهم یکی از هتل های معروف و قدیمی 

تهران بنا شـــود و از آنجایـــی که به صورت رایگان در 

اختیار باشگاه استقلال قرار می گیرد آبی ها می توانند 

طبق صحبت های مدیرعامل شان یعنی واگذاری این 

محیط برای برگزاری برخی مراسم و جشن هایی که 

هواداران مدنظر دارند حتی به درآمدزایی نیز بپردازند. 

البته قرار است بعد از طراحی های صورت گرفته در 

خصوص احداث موزه باشـــگاه استقلال جام های 

قهرمانی این باشگاه نیز بعضا مورد مرمت و بازسازی 

قرار گرفته و در نهایت این جام ها و برخی یادگاری ها 

و حتی لباس و وسایل مورد استفاده اسطوره های آبی 

در تالار افتخارات در نظر گرفته شده جانمایی شوند .

البته این محیط یعنی محل موزه باشگاه استقلال که 

از یک چشم انداز بسیار زیبایی نیز برخوردار است به 

صورت موقت در اختیار آبی ها قرار گرفته و قرار است 

بعد از انجام امور زیر بنایی یعنی ساخت آکادمی و هتل 

در کمپ ناصر حجازی، موزه و تالار افتخارات باشگاه 

استقلال برای همیشه به این کمپ منتقل شود.

محمدرضاحاجیعبدالرزاق
روزنامه نگار
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 شماره ۳۰۸۳

یاران اللهیار به دنبال جذب مهاجم باتجربه زنیت

زیوبا شانس جدایی سردار را کم می کند؟

گفت وگو با سرمربی و سرپرست تیم های ووشوی دانشگاه آزاد 

شیرآقایی: تیم آقایان برای قهرمانی چیزی کم نداشت
بابایی: تیم بانوان می توانست بدون شریک طلا بگیرد

جام های استقلال در طبقه شانزدهم هتل معروفصدور احکام عجیب در فوتبال خوزستان و داوری که مدیر هم است!

پایان رسمی جنگ کارگزاراناکران جنجالی راکی 9
یاران اللهیار به دنبال جذب مهاجم باتجربه زنیت

زیوبا شانس جدایی سردار را کم می کند؟
تیـم فوتبـال فنرباغچـه ترکیـه تصمیـم 

خـود  خط حملـه  تقویـت  بـرای  دارد 

مهاجـم  زیوبـا،  آرتـم  خریـد  به سـراغ 

ملی پـوش زنیـت روسـیه بـرود. زیوبـا 

درحـال حاضـر در صـدر جـدول گلزنان 

لیـگ روسـیه قـرار دارد و بـه نوشـته روزنامـه تکویـم ترکیـه، فنرباغچـه به دنبـال ارائـه پیشـنهادی برای به 

خدمت گرفتن اوسـت. این مهاجم ملی پوش که به همراه سـردار آزمون زوجی خطرناک را در خط حمله 

زنیـت تشـکیل داده پیـش از ایـن بـرای بـازی در خـارج از روسـیه ابـراز تمایـل کرده بود و بـه همین دلیل 

فنرباغچـه در تـلاش اسـت ایـن سـتاره 31 سـاله را جـذب کنـد.

زیوبـا کـه از سـال 2015 در زنیـت بـازی می کنـد در ایـن فصـل 16 گل و 12 پـاس گل در کارنامـه اش به 

ثبت رسـیده اسـت و در اوج آمادگی قرار دارد. الکسـاندر مدودف، مدیراجرایی باشـگاه روسـی پیش از 

ایـن از آغـاز مذاکـرات بـرای تمدیـد قـرارداد ایـن بازیکـن خبـر داده بـود امـا ظاهـرا هنـوز توافقـی در این 

زمینـه صـورت نگرفتـه اسـت. قـرارداد فعلـی زیوبـا با زنیت در پایـان فصل جاری به پایان می رسـد و زنیت 

کـه در فاصلـه چهـار هفتـه مانـده به پایان مسـابقات قهرمانی اش را قطعی کرده بود، دوسـت ندارد یکی 

از بهتریـن بازیکنانـش را به راحتـی از دسـت بدهـد. از طرفـی، سـردار آزمـون نیـز در ماه هـای اخیـر مورد 

توجـه چندیـن تیـم مطـرح اروپایـی قـرار گرفتـه اسـت و درصـورت جدایـی ایـن زوج موفـق، قطعـا زنیـت 

بـرای فصـل آینـده بـا مشـکلاتی روبـه رو خواهـد شـد. بـه همیـن دلیـل زنیـت تصمیـم دارد حداقل یکی 

از مهاجمانـش را بـرای سـال آینـده حفظ کند.

فنرباغچـه نیـز کـه یکـی از تیم هـای باسـابقه و مطـرح لیگ ترکیه اسـت در این فصل حال وروز مناسـبی 

نداشـته و بیشـتر در میانه هـای جـدول حضور داشـته اسـت. آنهـا در ابتدای فصل اللهیـار صیادمنش را 

از اسـتقلال ایـران خریدنـد و امیـدوار بودنـد با درخشـش این پدیده جوان بتواننـد در کورس رقابت برای 

قهرمانـی لیـگ ترکیـه قـرار گیرنـد. صیادمنـش در همان دیدارهای پیش فصل نشـان داد کـه هنوز برای 

بازی در تیم اصلی فنرباغچه آماده نیسـت و باشـگاه تصمیم گرفت او را به استانبول اسـپور قرض بدهد. 

او در نیم فصـل بـه تیمـش برگشـت امـا به نـدرت فرصتـی برای نمایـش توانایی هایش پیدا کرده و بیشـتر 

نیمکت نشـین اسـت. در این شـرایط گفته می شـود شـاید او در پایان فصل راهی تیم دیگری شـود.

بیـن سـایر مهاجمـان تیـم نیـز تنهـا ودات موریقـی عملکـرد قابل قبولـی در این فصل داشـته اسـت. این 

مهاجم 26 ساله کوزوویی در این فصل 15 گل برای تیمش به ثمر رسانده است اما به تنهایی نتوانسته 

مانـع از ناکامـی تیمـش در ایـن فصـل شـود. یـاران صیادمنـش هم اکنـون در رتبـه هفتم جـدول حضور 

دارنـد امـا در فرصـت سـه هفته ای باقی مانـده تـا پایـان مسـابقات هنـوز شـانس رسـیدن بـه رده چهارم و 

کسـب سـهمیه لیـگ اروپـا را دارنـد. بـا کسـب سـهمیه اروپایـی، ایـن تیـم می توانـد بـه جـذب بازیکنـان 

بهتـر ازجملـه زیوبـا امیـدوار باشـد و تیمـی قدرتمندتـر را برای فصـل بعد ببندد.

گزارش »فرهیختگان« از آخرین اخبار اقتصادی آبی ها؛ جام های استقلال در طبقه شانزدهم هتل معروف

پایان رسمی جنگ کارگزاران
سیامکخاجی

  روزنامه نگار

   مذاکره سعادتمند- استرا بدون واسطه

بعد از جدایی اســـتراماچونی، ســـرمربی استقلال از این باشـــگاه آبی ها دیگر رنگ روزهای خوش را ندیدند چه از لحاظ فنی و چه به لحاظ مالی چراکه همزمان با 

شـــکایت برخی از خارجی های ســـابق این باشگاه به فیفا آن هم به صورت همزمان، حالا طبق آخرین شکواییه ســـرمربی ایتالیایی به فدراسیون جهانی فوتبال، 

باشگاه  استقلال باید مبلغی در حدود یک میلیون و ۸00 هزار دلار به ادعای مدیرعامل این باشگاه به وی پرداخت کند. 

همه اینها درحالی است که طبق آنچه معاون اقتصادی استقلال چندی پیش گفته بود قرار است تیمی متشکل از مدیرعامل باشگاه به همراه یکی دو معاون استقلال 

برای رایزنی و مذاکره با استراماچونی راهی ایتالیا شوند تا این گروه بعد از رایزنی های لازم بتوانند استرا را به دادن تخفیف برای بسته شدن پرونده راضی کنند. 

هرچند در این مدت شـــایعات مبنی بر مذاکرات همزمان مدیران اعزامی به ایتالیا با این ســـرمربی برای بازگشـــت دوباره به ایران و در دست گرفتن سکان هدایت 

استقلال با رایزنی های مالی نیز منتشر شد، اما نوروزی، معاون اقتصادی استقلال در گفت وگوی اخیرش با »فرهیختگان« صرفا اهداف این سفر را مذاکرات مالی 

با استراماچونی دانسته و این طور عنوان کرده بود که هیچ هدف دیگری به جز این موضوع در کار نخواهد بود. با این حال از باشگاه استقلال خبر می رسد هنوز 

اقدام لازم اولیه برای این سفر از آنجایی که پرواز های خارجی فقط برای مسائل اضطراری باز است انجام نشده و در اولین فرصت که شیوع ویروس کرونا کاهش 

پیدا کرده و شرایط به قبل بازگردد و طبیعی شود این سفر انجام خواهد شد. 

نکته قابل توجه اینکه برخی رســـانه ها طی روزهای گذشـــته افرادی را به عنوان واســـطه در این بین معرفی کرده بودند که به طور مثال قرار اســـت برخی افراد بین 

باشـــگاه اســـتقلال و سرمربی سابق ایتالیایی این تیم قرار بگیرند تا زمینه های لازم برای مذاکرات حضوری طرفین در ایتالیا را فراهم کنند، اما طبق آنچه خبرنگار 

»فرهیختگان« مطلع شـــده اســـت اصولا چنین موضوعی صحت نداشته و درصورتی که در آینده نزدیک قرار باشد بین مدیرعامل باشگاه استقلال و استراماچونی 

جلسه و مذاکره ای صورت بگیرد این موضوع به صورت مستقیم انجام شده و پای هیچ واسطه یا فرد ثالثی در میان نخواهد بود. 

مذاکره 

سعادتمند- استرا 

بدون واسطه


